
Referat af 4. elevrådsmøde d. 28/11 
 

1. Efterspørgsel om en røgfri skole fra skolens ledelse. 
 

- Ca. Halvdelen er enige i at der skal være røgfri skole.  

 
 

2. Møde på UKC torsdag den 12.12. kl. 11-12 
Samarbejdet mellem dem og skolen 

 
7 kan ikke komme. 
 
(Zøllner, Nyrup, Christoffer 2.q, Natasja 2.b, Kamilla Latifi, Albert 1.y, Svalberg, Christian)  
Resten kommer 
  

3. Foredrag for unge af unge ”Fra doven og deprimeret til aktiv og engageret” 
 

Er vi interesseret?  
- Det er vi og vi støtter også op om dette.  
 
Vil vi bruge pengene på det? 

- Ja, vi støtter op om forslaget med foredraget 
 

 
4. Fredagscafé 
 
Nikolaj Alhof står for alkohol og kopper. Hvor meget skal vi have? 
 
Toast skal også købes ind. Hvor meget skal vi købe? Alhof tager også toast 
 
Oprydning. Alle hjælper selvfølgelig til, jo flere jo hurtigere. 

 
 

5. Pyntning af kælderen 

- Lige p.t er det gået i stå. Efter ferien prøver de elever der står for denne tjans at få 
noget igang igen. 


